
Zápis ze zasedání kolejní rady 

Datum zasedání: 15.6.2022 

Místo konání: společenské prostory ŠAF 

Zapsala: Markéta Benešová 

Přítomní: Markéta Benešová, Anna Vinšová, Lukáš Mansfeld, Ladislav Soukup 

 

Program: 
1. Nové složení KR – zvolení předsedy, místopředsedy a rozdělení funkcí KR 

2. Informace z jednání Grémia KR 

3. Peníze na tisk, stav pokladny kolejní rady 

4. Děkovný proslov na zasedání senátu 

5. Založení instagramového účtu Kolejní rady ŠAFu 

6. Další zasedání KR, volná diskuze 

 

1. Nové složení KR – zvolení předsedy, místopředsedy a rozdělení funkcí KR 

Noví členové: Lukáš Mansfeld, Vít Šprňa, Markéta Benešová, Anna Vinšová, Ladislav Soukup.  

Předsedou nové KR byl jednohlasně zvolen Lukáš Mansfeld a místopředsedou Vít Šprňa. Obsluhou tiskárny a novým 

pokladníkem byl pověřen Ladislav Soukup. Kontrola potřebných a chybějících věcí na koleji společně se zápisy ze zasedání 

KR bude mít na starost Markéta Benešová. Spravování stránek a nově vzniklého účtu na sociálních sítích bude zastávat Anna 

Vinšová. 

 

2. Informace z jednání Grémia KR 

Během začátku června proběhlo Grémium v Praze, na kterém nás zastupoval nově zvolený předseda KR, Lukáš Mansfeld.  

Následné body jednání níže: 

- Vedení KaM UK přislíbilo podporu kolejních akcí, kterou již jednou realizovaly na koleji na Jižním Městě v Praze 

- Vedení KaM schválilo nový ceník jídel – polévka 15,- hlavní jídlo 87,- / vegetariánské 81,- 

- Vedení KaM dále zmodernizovalo jídelníček na 8 týdnů, který bude realizován od nového akademického roku 2022/2023 

- Menza v UNIMECu se stane výstavní menzou, jejím vedoucím se stal pan Leitl a testovací provoz má být zahájen 

v první polovině července 2022 

- Kolej Šafránkův pavilon byla bodově ohodnocena jako 2/5, informace o možné budoucí rekonstrukci se momentálně 

nikam neposunuly, ani jednání o náhradním bydlení studentů této koleje; vše záleží na udělení grantu KaMu  

 

3. Peníze za tisk, stav pokladny KR 

Návrh založení nových zápisů (tabulek) s počtem vytištěných listů pro lepší pořádek a přehled o zaplacení. KR bude tento 

návrh a jeho domyšlení realizovat od nového akademického roku 2022/2023.  

 

4. Děkovný proslov na zasedání senátu 

Vzhledem k nastávajícímu zasedání senátu 16.6.2022, kde bodem projednávání je plánovaná budoucí přestavba a 

rekonstrukce Šafránkova pavilonu, bude kolejní radou přednesen děkovný proslov nejen senátu, vedení fakulty, ale 

samotnému panu děkanovi prof. MUDr. Jindřichu Fínkovi, Ph.D. za víru a touhu Šafránkův pavilon zachovat a dát mu novou, 

lepší podobu. 

 

5. Založení instagramového účtu Kolejní rady ŠAFu 

Po návrhu rozšířit síť informací po sociálních sítích byl založen instagramový účet, který bude spravovat Anna Vinšová. 

Budou zde stejně jako na facebookové stránce zaznamenávány veškeré novinky. Bereme na vědomí, že instagram je dnes 

používanější sociální síť než facebook a může také sloužit k lepší komunikaci. Zároveň ale nechceme zničit facebookovou 

skupinu. Veškeré informace z naší strany budou kolovat na obou těchto sociálních sítí k jejich většímu dosahu. 

 

6. Další zasedání KR, volná diskuze 

Další zasedání KR proběhne po začátku nového akademického roku 2022/2023. 

 


